
           

           

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Σέρρες,  15/01/2020 

Του:   Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών  
 

Προς:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
 

ΘΕΜΑ:  «Χαμηλόμισθοι οι πιλότοι της Πολεμικής Αεροπορίας»  
 

     

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Είναι γνωστό σε όλους ότι, οι Πιλότοι της Πολεμικής μας Αεροπορίας, καθώς και οι 
χειριστές Ε/Π, λαμβάνουν μισθούς ντροπής σε σύγκριση με το μέγεθος της σημασίας του  
έργου τους, στο οποίο στηρίζεται η Πατρίδα μας. Για την τόνωση του ηθικού τους αλλά και 
για λόγους αναγνώρισης της προσφοράς τους στην πατρίδα, είναι επιβεβλημένη η αύξηση 
του βασικού μισθού τους, τουλάχιστον κατά τα 2/3 της τωρινής αριθμητικής του τιμής, 
ώστε οι πιλότοι μας να έχουν ανεβασμένο ηθικό και ψυχολογία, ιδίως στις σημερινές 
κρίσιμες καταστάσεις, που βιώνει η χώρα μας.  
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Προτίθεσθε να προβείτε στην αύξηση του βασικού μισθού των πιλότων της Πολεμικής μας 
Αεροπορίας, δεδομένου του καθημερινού κινδύνου που διατρέχουν, υπερασπιζόμενοι τα 
σύνορα της πατρίδας μας; 
 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Κωνσταντίνος Μπούμπας 
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